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ZÁPIS č. 1/ 2024
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno, konaného v měsících prosinci 2023 a

lednu 2024,  společným setkáním – prezenčně

Přítomni:  viz. prezenční listiny uložené na sekretariátu ZO
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. Komunikace

Rychlé informace:

 Jednání Výboru se konalo vícekrát, v případě potřeby i za účasti zástupců zaměstnavatelů
 Jednání Výboru ZO v interních otázkách se zaměřilo na projednávání podpory uživatelům

Multisport karty v roce 2024
 Sledujeme situaci v Hitachi Energy a ve společnosti AB Komponenty

Jednání se zaměstnavateli:

ABB – Vídeňská, Heršpická – pravidelně jsme seznamování se stavem BOZP, se změnami v Pracovním řádu
(formální záležitosti) a ostatními změnami.

 Ve společnosti ABB s.r.o. bylo ukončeno Kolektivní vyjednávání a následným jednáním
rozděleny mzdové nárůsty ve výši 5 %

 AB Komponenty s.r.o. Kolektivní vyjednávání je uzavřeno, bližší informace podají
zástupci zaměstnanců, nebo je lze získat na sekretariátu ZO OS KOVO ABB Brno

 Společnost ABB s.r.o. převzala k 1.1.2024 správu Multisport karet pro zaměstnance
jednotek Vídeňská a Heršpická.

 ZO OS KOVO ABB Brno nadále zajištuje Multisport pro zaměstnance výrobních
jednotek Hitachi Energy – Tuřanka a společností, kde ZO působí.

Ve společnosti Hitachi Energy nebyly projednávány žádné závažné případy porušení pracovní kázně.

 Jsme informováni o změnách v managementu společnosti i aktuálních plánech a výsledcích
hospodaření firmy. Firma prochází velkým rozvojem, výrobou postupně naplňuje další pronajatý
objekt ve Slatině.

 Dne 17.1.2024 byly stanoveny termíny pro Kolektivní vyjednávání s managementem společnosti
Hitachi Energy. První jednání počátkem dubna 2024 proběhne v Praze fyzicky, další kola dle dohody
budou prostřednictvím elektronické komunikace.

Odborářské informace.

 Mezi zaměstnanci a členy odborů jsou široce diskutovány dopady a možné komplikace, které v naší
odborářské činnosti znamená zavedení „úsporného daňového balíčku“.

Na školeních a prostřednictvím teamsových aktivit zjišťujeme podrobnosti a dále budeme členskou základnu
informovat, jaké konkrétní dopady to bude mít do naší práce a činnosti.
 Půjčky finančních prostředků členům budou přidělovány operativně. Pro období roku 2024 je limit na

půjčky ve výši stanovené rozpočtem ZO.  Nemáme žádné nesplacené půjčky, nové zájemce budeme
uspokojovat dle pořadí, v jakém si podají Žádost a současně budou mít v pořádku doložené podklady.

 Podporu členům v otázkách Multisportu zahrneme do výdajů v oblasti sportovních a relaxačních
aktivit
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 Na 1.6.2024 plánujeme pro děti zaměstnanců našich výrobních závodů uspořádat Den dětí
v Přízřenicích v uzavřeném areálu Retro muzea Na statku.

Spolupráce s úseky a Klubem důchodců:

Probíhá podle plánů činnosti a je průběžně vyhodnocována. Byly uskutečněny všechny plánované zájezdy,
s velmi kladným ohlasem z řad účastníků. Klub, který pracuje již padesát sezon, připravuje plán akcí na rok
2024.  Dne 27.2.2024(úterý) se uskuteční Výroční členská schůze KD v jídelně ABB Vídeňská.

Stravovací komise:

Zástupci zaměstnanců a Stravovací komise neřešili žádné závažné nedostatky ve stravování.
Byli seznámeni s požadavkem Delirestu na navýšení cen o cca 8,8 % od ledna 2024.
Po jednáních s ABB – Vídeňská došlo k dohodě o navýšení cen ve výši 5 %. Zaměstnavatel – jednotka ABB
Vídeňská připravuje komunikaci směrem k zaměstnancům.
Anketa o stravování byla uzavřena. Výsledky ukazují na průměrnou spokojenost zaměstnanců s přípravou a
zajištěním stravování.
Podněty se Komise snaží řešit, v průběhu ledna 2024 budou uskutečněny schůzky zaměřující se na kvalitu
připravovaných jídel i sestavení jídelníčků dle požadavků stravovací komise.

Veřejné výdaje a podpory.

Cílem a charakterem naší činnosti je podpora našich členů, zaměstnanců firem, ve kterých působíme a také
veřejná podpora vybranému spolku – Zdravotní klaun. Přispěli jsme také na Konto živelných pohrom vedené
u OS KOVO.

Diskuse na další jednání Výboru hlavní témata

- Financování půjček členům, snížení limitu na půjčku, flexibilita při splácení zápůjčky (tvorbě splátkového
kalendáře)

- Reakce na úspornou politiku Vlády ČR
- Multisport a příspěvky na sportovní aktivity
- Jak dál se zimními rekreacemi a oblíbenými lyžařskými zájezdy pro sezonu 2024/2025
- Příprava Konference členů ZO OS KOVO – duben 2024, jako velmi pravděpodobný se jeví termín 25.4.2024 v

14.00 v jídelně Delirest – Vídeňská.
- Příprava informačního letáku s termíny letních dětských rekreací – Tábory 2024

Milé členky a členové, milé kolegyně a kolegové. Přejeme Vám všem klidné a pohodové jarní prázdniny
strávené s Vašimi dětmi a děkuji Vám za podporu, které se mi od Vás dostává.

„Pokud si to Vaše mysl dokáže představit a Vaše srdce tomu může věřit,
pak toho můžete dosáhnout.“

Muhamad Ali – boxer USA

Zapsal: Jiří Bohdan V Brně dne 17. ledna 2024


